
RIDSPORT. ” Den roligaste tävlingen i mitt liv”

Första internationella tävlingen för Olivia

Oliva var en av sju svenska ryttare 
som tävlade i Belgien. För en ung 
ryttare som Olivia var det ett min-
ne för livet. 

– Det var en stor upplevelse. Allt 
var så mycket större än vad jag har 
varit med om tidigare, berättar 
hon. 

Olivia red på Curries Geronimo 
och de två första dagarna hoppa-
de ryttarna på 1.25-hinder. Till den 
tredje dagens final var hindren 1.30 
meter höga. I finalen var 50 ryttare 
med och Oliva hamnade ungefär 
mitt i fältet. 

– Det var ingen topphoppning 
men jag är nöjd ändå. Hela resan 

till Belgien var väldigt rolig, säger 
Olivia. 

Redan i helgen blir det en ny 
tävling utanför Sverige för Olivia, 
men den här gången på ett betyd-
ligt kortare avstånd. Då avgörs den 
andra deltävlingen av Baltic Cup i 
Drammen, Norge. De två sista del-
tävlingarna i Baltic Cup avgörs i 
Danmark i höst.

Mikael Solberger

Karlstad ridklubb fortsätter 
att presentera lovande ryt-
tare.  Filip Ågren är framgångs-
rik och nu har 15-åriga Olivia 
Weslien debuterat på interna-
tionell mark.

– Den roligaste tävlingen i 
mitt liv, säger hon. 

Olivia Weslien 
från Karlstad 
ridklubb har 
gjort sin första 
internationella 
tävling tillsam-
mans med Cur-
ries Geronimo.
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IDROTTSNOSTALGI. Många minnen under världsmästarcafé på Munkeberg

Ögonblick blev levande igen

Värmlands idrottshistoriska säll-
skap arrangerade ett idrottscafé på 
Munkebergslogen i Filipstad.

Temat för kvällen var världsmäs-
tare och därför fick publiken träffa 
idrottsprofiler som skridskohjäl-
ten Jonny Nilsson, Sveriges förre 
förbundskapten för skidlandslaget 
Lars-Göran Pettersson, de alpina 
essen Vilmar Torneborg och Ove 
Wersén samt den giftige hörnskyt-
ten i bandy, Mats Carlsson.

Publiken fick ta del av många 
intressanta berättelser från de in-
bjudna gästerna. Mats Carlsson, 
som tog VM-guld 1981 och 1983, 
berättade bland annat om varför 
han började med sin bandybana i 
Filipstad.

– Det var nog ganska naturligt 
att det blev så. Jag växte upp i 
Hagfors men flyttade hit med fa-
miljen 1967. Då var det naturligt att 
man gick med skolkamraterna till 
Skogsryd efter skolan. Och på den 
tiden hade vi fantastiska ledare i 
Filipstad, berättade han från sin 
plats bredvid kvällens värd, Leif 
Kjellgren.

En annan världsmästare som in-
ledde sin karriär på Skogsryd var 
skridskoåkaren Jonny Nilsson som 
tog VM-guld 1963 i Karuizawa och 
OS-guld 1964 i Innsbruck.

Som han ser det har Filipstad 
en stor del i hans idrottsliga fram-
gångar.

– Det är helt enkelt för att jag 
fick bryta mig in på idrottsplatsen 
för att kunna träna. Jag fick klätt-
ra över staketet. I mitt tacktal till 
kommunen sa jag att ”tack för att 
ni släckte ljuset och tack för att ni 
stängde grinden, hade ni inte gjort 
det hade det kanske inte gått så bra 
för mig”, säger berättar han.

Efter sin tid som aktiv tycker 
han att makthavarna inom skrid-
skosporten har behandlat sporten 
illa.

– Det har gått dåligt för sporten 
då det hela har misskötts. När vi 
startade en proffsserie 1972-73 
slog de som då bestämde i brom-
sen direkt – och det är därför det 
som ut som det gör i dag. Jag svär 
mig därför fri från ansvar för spor-
tens utveckling, säger han.

Filip Kowalski
0590-79 15 57
filip.kowalski@filipstadstidning.se

MINNEN. Hur upplevde Mats 
Carlsson sitt första bandyguld 
1981?

Och vad var det för idé som 

och som bidrog till att skidlands-
laget blev så framgångsrikt under 
hans ledning?

-
-

gen i Filipstad fick svaren samt 

idrottshistorien.

Jonny Nilsson har gett många svenska fina idrottsminnen från skridskosporten.
 FOTO: FILIP KOWALSKI

Leif Kjellgren (till vänster) från 
Värmlands idrottshistoriska 
sällskap var kvällens värd. Här gäs-
tades han av före förbundskapte-
nen för skidlandslaget, Lars-Göran 
Pettersson.

Mats Carlsson (till höger) inledde 
sin bandykarriär på Skogsryd i Fi-
lipstad, en karriär som bland annat 
gav honom två VM-guld, dels 1981, 
dels 1983. Han tog dessutom sju 
SM-guld med Karlstadlaget Boltic.

BANDY-
KARRIÄR
”Jag växte 
upp i Hag-
fors men 
flyttade hit 
med famil-
jen 1967. ”
Mats  
Carlsson
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